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Brezovica skokovito
raste

Kakšno bo katero od večjih naselij v
občini Vič-Rudnik čez 18 let in še kasne-
je, je odvisno od tega za kakšen razvoj se
bomo v Ljubljani odločili in seveda tudi
od tega koliko se bomo tega načrta tudi
držali oziroma koliko se ga bomo zmožni
držati. Seveda lahko pride tudi še potem
do posameznih sprememb pri manjših
naseljih zaradi takšnih ali drugačnih vpli-
vov in posebnih okoliščin.

Brezovica je imela tako Ieta 1961
3018 prebivalcev, deset let kasneje 3452
in lani kar 4389. Odstotek rasti je bil -
posebej v zadnjih desetih letih - izredno
velik zaradi pozidav in če bo šlo tako
dalje, bo na pragu drugega tisočletja
imela Brezovica okoli 6.500 prebivalcev.
Odvisno od stopnje zazidave: lahko ne-
kaj manj ali nekaj več. Število gospo-
dinjstev je bilo na Brezavici pred 11 leti
926, Ieta 2000 pa bo 2092 gospodinjstev
namesto današnjih 1272. Takšen skoko-
vit porast v primerjavi s porastom prebi-
valstva gre predvsem na račun boljšega
stanovanjskega standarda, ko računamo
v Ljubljani na manjšo stanovanjsko sti-
sko in bo torej manj družin v skupnem
gospodinjstvu. Tu gre za ločevanje gene-
racij, ki sedaj živijo skupaj.

Stanovanja so gradili v zadnjih desetih
letih na Brezovici s pospešenim tempom
in so jih sezidali 350. Tako je na Brezo-
vici v desetih letih tretjina več stanovanj.

Do kakšnega števila prebivalcev se lahko
Brezovica povečuje? To je odvisno od
usmeritve Ljubljane. Ocene se gibljejo

. nekje med 5000 prebivalci v tej coni, do
celo 7500. Kljub takšnemu porastu pa bi
bil delež Brezovice v prebivalstvu celot-
ne ljubljanske regije še'vedno največ 0,9
odstotka. Res pa je, da bi se ta delež
povečal, saj danes Brezovčani predstav-
ljajo le 0,769 odstotka prebivalstva Ijub^
ljanske regije. Od števila prebivalstva pa
od inačice razvoja Ljubljane je tudi odvi-
sno ali bo na Brezovici nekaj več kot 400
delovnih mest ali jih bo malo manj kot
600. V prvem primeru koncentriranega
razvoja bi se ševilo delovnih mest pove-
čalo le za malenkost, nekaj deset, v pri-
meru sinteznega modela pa bo to pove-
čanje celo do 70 odstotkov. V primeru
povsem dekoncentriranega razvoja pa bi
bilo povečanje skoraj za enkrat v primer-
javi z danes, ko je delovnih mest na
Brezovici nekaj več kot 300. V bazičnih
dejavnostih naj bi približno tretjina da-
našnjih delovnih mest tudi ostala, razvoj
pa naj bi šel predvsem na razvoj delovnih
mest na področju servisne dejavnosti ob-
činskega in še bolj lokalnega pomena.

V vsakem primeru pa je jasno, da bo
doživela Brezovica razvoj, ali bo večji ali
manjši pa je odvisno od tega kako se
bomo odločili za to vsi v Ljubljani, z
Brezovčani skupaj.
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